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Zápis 

z 89. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 15. srpna 2018 

 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatná v 7:30 hodin. 

 

Přítomni: paní starostka, pan místostarosta, Ing. Flandera, Bc. Scheinherr 

Omluven: p. Srb 

 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: p. místostarosta, Bc. Scheinherr 

Hlasování: 4 – 0 – 0.    

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že 

materiály byly na dnešní schůzi odeslány včas. Uvádí, že v programu dojde ke změnám, kdy tedy 

bod č. 25 - Přidělení bytu zvláštního určení v Domě s pečovatelskou službou (DPS) Blatná 

navrhuje stáhnout z programu dnešního jednání, jelikož paní, které měl být byt přidělen, se 

dostavila dne 13. 8. 2018 na odbor sociální a písemně sdělila, že o přidělení bytu nemá zájem. 

Informuje, že byl osloven další zájemce, který si však chce ponechat několik dní na rozmyšlenou a 

poradit se s rodinou. Doplňuje, že přidělení předmětného bytu bude předmětem schůze Rady 

města Blatná konané dne 5. září 2018. Dále paní starostka poukazuje na to, že na stůl bylo 

předloženo doplnění programu o bod č. 26 – Pravidla pro přijetí žádosti o byt a hospodaření 

s byty v majetku města Blatná a Zásady pro přidělení bytů zvláštního určení a bod č. 27 – 

Žádost o schválení zhotovitele akce „Blatná – Víceúčelové sportovní hřiště Nad Lomnicí“. 

Dotazuje se, zdali má někdo z radních nějaké připomínky k programu, není tomu tak, a proto 

nechává hlasovat o upraveném a doplněném programu jednání.   

Hlasování: 4 – 0 – 0.  

 

Bod č. 1 – Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy 

či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu připomínky.   

 

Bod č. 3 - Změny rozpisu rozpočtu 2018 

Bez připomínek.     

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 241/18 

 

Bod č. 4 - Oprava chodníku 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 242/18 

 

Bod č. 5 - Poskytnutí materiálu 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 243/18 

 

Bod č. 6 - Schválení Smlouvy o společnosti 

Vzhledem k tomu, že žádný radní nemá k danému bodu připomínky, nechává paní starostka 

hlasovat o usnesení: „RM po projednání souhlasí se zněním Smlouvy o společnosti mezi městem 

Blatná a Ředitelstvím silnic a dálnic ČR na akci „I/20 OK Blatná“ dle předloženého návrhu”. 

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 244/18 

 

Bod č. 7 - Pronájem prostor v objektu čp. 1060 v Blatné 

Paní starostka navrhuje vzhledem k účelu pronájmu schválit nájemné ve výši 250 Kč/m2/rok, které 

je uplatňované i v případě objektu č.p. 4 na tř. J. P. Koubka. Bc. Scheinherr a Ing. Flandera 

s návrhem paní starostky souhlasí. Paní starostka tedy nechává hlasovat o usnesení: „RM po 

projednání a) schvaluje pronájem budoucích nebytových prostor umístěných v části objektu čp. 

1060 o výměře cca 86 m2, který je součástí pozemku st.p.č. 1561/2 v katastrálním území a obci 

Blatná za účelem poskytování služeb v péči o děti v předškolním věku Rodinné školce Špuntík 

z.s., IČO 06520146, Jana Wericha 688, Blatná na dobu určitou v délce trvání 2 let s výpovědní 
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lhůtou 3 měsíce a s možností prodlužování nájemního vztahu vždy o 1 rok v případě, že žádný 

z účastníků písemně neoznámí nejpozději tři měsíce před uplynutím sjednané doby nájmu 

druhému, že trvá na ukončení nájemního vztahu, za nájemné ve výši 250 Kč/m2/rok dle 

předloženého návrhu; b) souhlasí s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem Blatná a Rodinnou 

školkou Špuntík z.s., IČO 06520146, Jana Wericha 688, Blatná”. 

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 245/18 

 

Bod č. 8 - Výpověď nájemní smlouvy, záměr pronájmu kavárny v Komunitním centru 

aktivního života Blatná  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 246/18 

 

Bod č. 9 - Schválení podání žádosti o poskytnutí dotace na MŠMT na investiční akci 

z programu 133 310 Rozvoj výukových kapacit mateřských a základních škol zřizovaných 

územně samosprávnými celky 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 247/18 

 

Bod č. 10 - Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo - „Rozšíření Mateřské školy Blatná, Vrchlického – 

část Husovy sady“ 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 248/18 

 

Bod č. 11 - Žádost o schválení zhotovitele akce „Dodávka a montáž jednoplášťové skladovací 

nádrže ČOV Blatná - Lapač“ 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 249/18 

 

V 7:53 hodin odešel Ing. Flandera, přítomni 3 členové RM.  

 

Bod č. 12 - Žádost o schválení TDI, AD, KOO BOZP - BLATNÁ Č.P. 30 – ZMĚNA 

UŽÍVÁNÍ UBYTOVNY NA BYTOVÝ DŮM 

Bez připomínek.  

Hlasování: 3 – 0 – 0. Usnesení č. 250/18 

 

V 7:58 hodin přišel Ing. Flandera, přítomni 4 členové RM.  

 

Bod č. 13 - Žádost o schválení zhotovitele akce „BLATNÁ Č.P. 30 – ZMĚNA UŽÍVÁNÍ 

UBYTOVNY NA BYTOVÝ DŮM“ 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 251/18 

 

Bod č. 14 - Žádost o vstup do pozemků ve vlastnictví města Blatná  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 252/18 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 253/18 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 254/18 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 255/18 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 256/18 

 

Bod č. 15 - Žádost o uzavření smlouvy o sdružených dodávkách elektřiny 

Bez připomínek.  
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Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 257/18 

 

Bod č. 16 - Žádost o vyřazení movitého majetku 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 258/18 

 

Bod č. 17 -  Žádost o stanovisko k uzavírce silnice II/175 a navržené objízdné trase – 

rekonstrukce propustků 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 259/18 

 

Bod č. 18 - Žádost o souhlas s úpravou chodníku pro zřízení/úpravu sjezdu 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 260/18 

 

Bod č. 19 - Žádost o stanovisko k povolení připojení (sjezdu), ul. Za Malým vrchem  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 261/18 

 

Bod č. 20 - Schválení dodatku č. 2 k příkazní smlouvě č. 0201600047 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 262/18 

 

Bod č. 21 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení přijetí daru  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 263/18 

 

Bod č. 22 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení drobných stavebních úprav  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 264/18 

 

Bod č. 23 - Vydání stanoviska obce k potřebnosti sociálních služeb 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 265/18 

 

Bod č. 24 - Přidělení bytu IV. kategorie 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 266/18 

 

Bod č. 25 - Přidělení bytu zvláštního určení v Domě s pečovatelskou službou (DPS) Blatná  

- bod stažen z programu  

 

Bod č. 26 – Pravidla pro přijetí žádosti o byt a hospodaření s byty v majetku města Blatná a 

Zásady pro přidělení bytů zvláštního určení 

Paní starostka nechává hlasovat o předložených návrzích usnesení.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 267/18 

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 268/18 

 

Bod č. 27 – Žádost o schválení zhotovitele akce „Blatná – Víceúčelové sportovní hřiště Nad 

Lomnicí“ 

Paní starostka nechává hlasovat o předloženém návrhu usnesení.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 269/18 

 

Informace: a) Stav peněžních prostředků města k 31.07.2018 

 

b) Seznam uvažovaných firem k vyzvání na akci: Revitalizace zeleně v Blatné 
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c) Seznam uvažovaných firem k vyzvání na akci: Blatná – Víceúčelové sportovní hřiště Nad 

Lomnicí 

 

d) Seznam uvažovaných firem k vyzvání na akci: Komunikace Řečická 

 

 e) Vyhodnocení srážení fosforu na objektu ČOV Blatná  

  

f) Srážky x odlehčení na ČOV Blatná 

 

g) Nabídka firmy IV-Nakladatelství s.r.o. na prezentaci města v příručce „První pomoc není věda“ 

– Paní starostka nedoporučuje vzhledem k cenám za prezentaci nabídku využít, přičemž stejného 

názoru je také pan místostarosta.  

 

h) Nabídka firmy BONUS CARD, spol. s r.o. na prezentaci města v projektu: Poznávací 

omalovánka regionu Strakonicko – Paní starostka uvádí, že tato nabídka ji zaujala s tím, že tedy 

navrhuje schválit formát A4. Pan místostarosta informuje, že se mu předmětná nabídka taktéž líbí. 

Ing. Flandera navrhuje, aby radní schválili formát A3. Bc. Scheinherr je také pro, aby mělo město 

v omalovánkách dvoustránkovou prezentaci. Paní starostka konstatuje, že tedy bude vytvořena 

objednávka na formát A3. 

 

Paní starostka podává informaci o nabídce týkající se možnosti zastavení Protidrogového vlaku – 

REVOLUTION TRAIN v Blatné, která se stane přílohou zápisu jako informace ch). Uvádí, že 

přistavení vlaku v Blatné na jeden den by stálo 120 tisíc Kč, což jsou podle jejího názoru velmi 

vysoké finanční prostředky, a proto nedoporučuje předmětnou nabídku schválit. Ing. Flandera a 

pan místostarosta jsou téhož názoru jako paní starostka.  

 

Paní starostka uvádí, že ji navštívili kluci z Blatné a z okolních obcí, kteří jezdí na biketrialových 

kolech s tím, jestli by jim město nepostavilo bikepark. Uvádí, že bylo vytipováno místo a to 

Kátlperk, kde by předmětné hřiště mohlo a to i dle územního plánu vzniknout. Konstatuje, že 

dotyční kluci společně s lidmi, kteří se výstavbou bikeparků zabývají, připraví nějaký návrh, jak 

by hřiště mohlo vypadat, přičemž rozpočet takovýchto hřišť se pohybuje od 150 tisíc do 500 tisíc 

Kč. Dodává, že předmětná částka by mohla být, pokud s tím tedy zastupitelé budou souhlasit, 

předmětem rozpočtu 2019.  

 

Paní starostka se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 

 

Paní starostka v 9:06 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná.  

 

Zapsala: Gabriela Mlíčková 


